

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 12-03-2024 05:03:10 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: 12-03-2024 05:03:10 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>OFFTECHOLDING GROUP PLC announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجموعة أوفتك القابضة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 12-03-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-03-12</p>
<p>Material changes in the Company's assets</p>	<p>التغيرات الهامة على موجودات الشركة</p>
<p>Subsequent to the company's preliminary net results for the year 2023, which we published on February 15, 2024 in accordance with the provisions of Article (3) of the Instructions for Disclosure for Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards for the year 2004, the company's Board of Directors, in accordance with the requirements of International Accounting Standard no. (36), has recently completed an impairment test that was conducted to determine the recoverable amount of intangible assets related to the company's operations in Palestine for the purposes of demonstrating the impact of the war on the Gaza Strip and the accompanying decline in the Palestinian economy in various parts of Palestine, where the impairment value was estimated at approximately JD 5.7 million. This will affect the preliminary results published by decreasing the company's preliminary net results for the year 2023 from an actual net profit of JD 2,063,292 to a loss of approximately JD 3.7 million, noting that this loss is a non-cash loss. The company published the preliminary net results for the year 2023 within the legal period and before completing the aforementioned impairment test. Accordingly, the management has issued this disclosure as soon as the impairment testing procedures were completed, as the impairment value fundamentally amends the company's preliminary net results for the year 2023, which were previously published.</p>	<p>لاحقاً لنتائج الأعمال الأولية للشركة لعام 2023 والتي قمنا بنشرها بتاريخ 15 شباط 2024 وفقاً لأحكام المادة (3) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نرجو التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة ووفقاً لمتطلبات معيار المحاسبة الدولي رقم (36) قد استكمل مؤخراً إجراء اختبار فحص التدني لتحديد القيمة القابلة للاسترداد للموجودات غير الملموسة المتعلقة بأعمال الشركة في فلسطين لغايات بيان أثر العدوان على قطاع غزة وما ترافق معه من تراجع في الإقتصاد الفلسطيني في مختلف أنحاء فلسطين، حيث قدرت قيمة التدني بما يقارب 5,7 مليون دينار أردني الأمر الذي سيؤثر على النتائج الأولية المنشورة لينخفض صافي نتائج الأعمال الأولية للشركة لعام 2023 من صافي ربح فعلي 2,063,292 دينار أردني الى ما يقارب خسارة 3,7 مليون دينار أردني علماً بأن خسارة هذا التدني هي خسارة غير نقدية.</p> <p>لقد قامت الشركة بنشر نتائج الأعمال الأولية لعام 2023 ضمن المدة القانونية وقبل إستكمال إجراءات فحص التدني المشار إليه وعليه فقد عمدت الإدارة لإصدار هذا الإفصاح بمجرد استكمال إجراءات اختبار فحص التدني لكونها تعدل وبشكل جوهري من نتائج الأعمال الأولية للشركة لعام 2023 والتي تم نشرها مسبقاً</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.</p>

Chairman of Board of Directors

User Name: Fares Hakim

رئيس مجلس الإدارة  
اسم المستخدم: Fares Hakim